
Konferencije „Žene i točka“ 2022 - Otočac, Hrvatska 
Sedma godina uspješnih žena na jednom mjestu!  

 
 

ŠTA O DOGAĐAJU KAŽU UČESNICE PRETHODNIH KONFERENCIJA...  

 

Sofija Bajić, predsjednica Kluba Biznis na štiklama i organizatorica istoimene konferencije, iz Novog 

Sada, učesnica druge po redu konferencije Žene i točka: 

"Na samom početku bavljenja ženskim preduzetništvom, dobila sam poziv i priliku da se predstavim 

na konferenciji Žene i točka. Nisam ništa znala ni o mestu, ni o događaju, ni o ljudima koji organizuju 

događaj, ali dobar osećaj me je vodio da prihvatim poziv. Pristižući u Otočac početkom decembra 

posle dužeg putovanja izgledalo je kao da dolazim u mesto iz bajke. Bajka se nastavlja dočekom 

organizatora konferencije gde sam dočekana dobrodošlicom. Konferencija je bila dobro 

organizovana. Ono što je benefit mog odlaska na konferenciju su kontakti i podrške ljudi koje sam tad 

upoznala. Danas baveći se ovim poslom u razgovoru sa saradnicima često spominjemo Otočac, 

Privrednu komoru, Žene i točka, Franu i Irenu. Saradnja se nastavila kroz sve godine. Hvala vam što 

ste jedna od početnih Tačaka na mom putu bavljenje ženskim preduzetništvom." 

 

Ivana Radić, predsjednica Međunarodne mreže poslovnih žena, osvrnula se na doprinos i značenje 

konferencije koja se održava u raseljenoj Lici: 

"Otočac, srce Like, bogate povijesti i predivnog krajolika, svake godine postaje mjesto susreta 

poslovnih žena i poduzetnica iz cijele regije na konferenciji Žene i točka. Ova konferencija donosi 

pregršt zanimljivih priča te je inspiracija brojim ženama koje konferenciju prate uživo ili online. 

Posebno me oduševljava bogat program i svake godine se iznenadim koliko divnih, uspješnih i 

poduzetnih žena aktivno sudjeluje i doprinosi realizaciji ovog hvalevrijednog događaja. Mislim da je 

ovo ujedno i sjajna prilika koja podiže vidljivost grada i Županije u cijeloj regiji i izvan Hrvatske.” 

 

Dragica Jerkov, prošlogodišnja panelistica, dobitnica zlatne medalje za inovaciju u proizvodnji 

organskog dušičnog gnojiva od vune, odlučila je biti ponosni sponzor ovogodišnje konferencije: 

"Čast mi je bila sudjelovati i biti dio ovog projekta kojeg već tradicionalno HGK - ŽK  Otočac organizira. 

Poduzetništvo i liderstvo žena kao drugačiji model djelovanja donose pozitivne promjene i zasigurno 

mogu svako društvo učiniti boljim! Pokretač promjena je i konferencija Žene i točka." 

 

Lenka Gospodnetić, novinarka Slobodne Dalmacije, panelistica 2020. godine:  

"Sudjelovanje na konferenciji Žene i točka bilo je iskustvo koje bih rado ponovila; zanimljive (i 

različite!) priče žena iz sfere poduzetništva, akademske zajednice i njihovih života uopće podsjetnik su 

koliko cijelo naše društvo počiva na samo naizgled nejakim plećima žena. Dakako, skup su i 

organizirale mahom žene pa je vjerojatno i zahvaljujući toj okolnosti bio - besprijekoran... I ne, čak ga 

ni kovid nije uspio pokvariti!" 

 

 

 


